

MAJLIS PEMAKAIAN LENCANA KETUKANGAN DAN PENYAMPAIAN SIJIL SERTA PENUTUP KURSUS BASIC WEAPONS DIRECTOR (BWDC) SERIAL 38/18 SERTA MAJLIS PENUTUP KURSUS ADVANCE WEAPON DIRECTOR (AWDC) SERIAL 43/18

airforce.mil.my/berita/berita-dari-pusat-latihan/4571-majlis-pemakaian-lencana-ketukangan-dan-penyampaian-sijil-serta-penutup-kursus-basic-weapons-director-bwdc-serial-38-18-serta-majlis-penutup-kursus-advance-weapon-director-awdc-serial-43-18

INSPRA, 22 Feb 19 - Majlis Pemakaian Lencana Ketukangan dan Penyampaian Sijil serta Penutup Kursus 'Basic Weapons Director' (BWDC) Serial 38/18 dan Majlis Penutup Kursus 'Advance Weapon Director' (AWDC) Serial 43/18 telah berlangsung di Auditorium Sekolah Bomba dan Menyelamat, Institut Latihan Pengurusan Ruang Angkasa (INSPRA), Pangkalan Udara Kuantan. Kursus yang dihadiri seramai 13 orang peserta termasuk dua pegawai TLDM ini telah disempurnakan oleh Ketua Penolong Setiausaha Unit Antarabangsa (D11), Bahagian Dasar dan Perancangan Strategik Kementerian Pertahanan selaku Tred Master Kawal dan Lapor, Kol Zulkifli bin Hj Musa TUDM. Majlis juga turut dihadiri Pemangku Komandan INSPRA, Lt Kol Wan Amir Zaki bin Wan Hassan TUDM serta wakil TLDM. Kursus ini telah dihadiri seramai 13 orang peserta kursus, termasuk 2 orang Pegawai TLDM.



Kursus BWDC Serial 38/18 ini berlangsung selama 1 tahun 2 bulan bermula 8 Jan 18 dan berakhir pada 22 Feb 19 dengan menggunakan 'Air Defence Simulator System' di Sekolah Kawalan Pertahanan Udara sebagai platform latihan. Kursus ini dilaksanakan bertujuan bagi melatih dan melahirkan pegawai TUDM dan TLDM yang berkemampuan menjalankan tugas sebagai Weapon Director dalam kategori Proficient sebelum dinaik taraf kepada kategori Tactical bagi mengawal pesawat dalam persekitaran 'Air Combat Tactic' (ACT) / 'Dissimilar Air Combat' (DACT) dan 'Composite Air Operation' (COMAO).



Peserta Kursus Terbaik AWDC Serial 43/18 disandang oleh Kapt Qamarul Arifin bin Rose Bahaudin TUDM. Bagi Kursus BWDC Serial 38/18 Peserta Kursus Terbaik Amali dan dinobatkan Anugerah Komandan. Bagi peserta kursus Terbaik Amali pula telah disandang oleh Lt Athirah Adibah binti Abdul Majid TUDM sekaligus dipilih sebagai peserta Terbaik Keseluruhan.

Pihak INSPRA merakamkan ucapan tahniah dan syabas kepada semua peserta kursus yang berjaya menamatkan kursus. Semoga segala ilmu yang dipelajari bermanfaat di unit kelak.